
Protokół 

z zebrania Rady Rodziców w dniu 14.12.2023 r. 

W zebraniu udział wzięli: Agnieszka Kulczyńska - Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Świdnicy 

oraz 10 członków Rady Rodziców. Poruszone zostały następujące tematy: 

1. Na początku Przewodniczący Rady poinformował wszystkich członków o finalizacji zakupu 

dystrybutora wody. Do kwoty przekazanej przez RR Wójt Gminy Świdnica dołożyła 2 tys. zł. 

Wkrótce sporządzony zostanie akt darowizny dystrybutora dla szkoły w Świdnicy. Nad 

dystrybutorem zawisną plakaty informujące jak korzystać z urządzenia oraz plakaty edukacyjne 

na temat zalet zdrowotnych picia wody. Rada Rodziców zaproponowała organizację konkursu 

na wiosnę, w którym nagrodami będą bidony na wodę z dystrybutora. 

2. Następnie poruszony został temat rozdzielenia Rad Rodziców szkoły podstawowej i 

przedszkola. Członkowie RR szkoły uważają, że nowopowstała RR przedszkola powinna mieć 

odrębny regulamin oraz osobną księgowość (połączenie obu Rad byłoby zbyt dużym 

obciążeniem dla obecnego Skarbnika). Dyrekcja szkoły sprawdzi, czy zespół szkolno-

przedszkolny może mieć dwie odrębne rady i dwa regulaminy. Jeżeli rozdzielenie RR będzie 

możliwe, Skarbnik RR szkoły spotka się ze Skarbikiem RR przedszkola i ustalą kwotę przelewu 

środków zebranych od rodziców dzieci przedszkolnych. Nawet jeśli RR nie będzie mogła być 

rozdzielona wtedy szkoła i przedszkole będą mieć każdy swojego Skarbnika. 

3. Obecnie na koncie RR szkoły jest 5283,20 zł. Przedszkole uzbierało 1291,00 zł. Wpłynęło 

również 500 zł darowizny. 

4. Przewodniczący RR przygotował finalną wersję listu do przedsiębiorców z prośbą  

o dofinansowanie działań Rady. List zostanie rozesłany do lokalnych firm na terenie gminy oraz 

w Zielonej Górze. 

5. Kolejnym ważnym tematem było funkcjonowanie sklepiku szkolnego, na asortyment którego 

skarży się wielu rodziców. RR zasugerowała zamknięcie sklepiku jak najszybciej, z okresem 

wypowiedzenia do końca semestru. W to miejsce mógłby powstać sklepik lub automat ze 

zdrową żywnością i zdrowymi przekąskami dla dzieci.  

Rada Rodziców przeprowadziła głosowanie w sprawie zamknięcia sklepiku – wszyscy obecni 

członkowie Rady (10 osób) było za zamknięciem sklepiku szkolnego w obecnej postaci. 

6. Pani Dyrektor poinformowała Radę, że jeden z rodziców ofiarował szkole Różową Skrzyneczkę 

w ramach programu walki z wykluczeniem i tabu menstruacyjnym. Skrzyneczka zostanie 

zamontowana w jednej ze szklonych toalet, natomiast pani od biologii przeprowadzi z dziećmi 

rozmowy edukacyjne związane z tym tematem. 

7. Pani Dyrektor poinformowała również, że w okresie wakacyjnym przedszkola gminne będą 

pracowały rotacyjnie. Jako pierwsze pracowało będzie przedszkole świdnickie. Dokładne daty 

podane zostaną na e-dzienniku. 

8. Następnie rodzice dzieci młodszych zadali Dyrekcji pytanie dlaczego dzieci są wyprowadzane 

ze świetlicy w trakcie przerw międzylekcyjnych. Dyrekcja wyjaśniła, że jest to przerwa na 

odpoczynek, poruszanie się, porozmawianie z kolegami, jak każda inna przerwa pomiędzy 

lekcjami. 

9. Ze strony rodziców przedszkolnych padła propozycja zasponsorowania nagród dla dzieci  

w kwocie 200-300 zł, na co RR zgodziła się jednomyślnie. 

10. RR dyskutowała również na temat balu zorganizowanego przez klasy najstarsze i jednocześnie 

zgłosiła prośbę o uszanowanie zaangażowania młodzieży w organizację tego typu wydarzeń  

i nie pozwalanie młodszym dzieciom na ingerowanie i niszczenie przygotowanych rekwizytów. 



11. RR zgłosiła również pozytywny odbiór współpracy szkoły z Policją. Podkreśliła też, że ważne jest 

aby szkoła posiadała procedury opisujące różnego typu zagrożenia. 

12. Na zakończenie dyskutowano na temat programu „Wspierająca szkoła”. Jest to pilotażowy 

program pomocy psychologicznej dla dzieci szkolnych. 

 

Protokół sporządziła: Maja Kostrzewa 


